
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 57/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος για εντατικοποίηση ελέγχων 
σχετικά με τυχόν παρατυπίες από την παράνομη 
χρήση μηχανημάτων που μετατρέπονται από 
παιχνίδια ψυχαγωγίας σε τυχερά. 

 
       Σήμερα 4 Φεβρουαρίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 31-1-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Λ. Τάκης    
13. Ν.  Ουσουλτζόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού 3ου 

θέματος αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 63/2002 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης.  
 

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Α. Κεσίδης 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης   
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 
22. Ε. Σοφιανίδης 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 
26. Γ. Μανακούλης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον σύμβουλο Ν. Χαμαλή ο οποίος 
είπε στο συμβούλιο ότι με αφορμή το θέμα της λειτουργίας των παιγνιομηχανημάτων 
σε κατ/ματα που βγήκε στη δημοσιότητα, μήπως θα έπρεπε να γίνουν κάποιοι έλεγχοι 
από την αστυνομία; 

Δήμαρχος: Η Δ.Ε. χορηγεί τις άδειες για τεχνικά παίγνια. Να το πείτε εάν 
υπάρχει κάτι. Να ζητήσουμε έλεγχο; Προφανώς. 

Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον 
σύμβουλο Ν. Χαμαλή ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 

Χαμαλής :Προτείνω να συζητηθεί και στη Δ.Ε., διότι όταν ζητείται άδεια για 
πάνω από 4-5 μηχ/τα, πιστεύω ότι είναι ύποπτο. Πιστεύω ότι πρέπει να το 
εξετάζουμε. 

Λελεκάκης :Είναι λάθος η έκκληση προς την Αστυνομική Δ/νση. Αρμόδιο για 
το θέμα πλέον είναι το Σ.Δ.Ο.Ε. 

Σιδηρόπουλος :Πιστεύω ότι δεν είναι αρμόδια  η Δ.Ε. για να εισηγηθεί την 
εγκατάσταση ή μη τέτοιων  μηχανημάτων, αλλά άλλοι φορείς.  Η έκκληση πρέπει να 
γίνει στο Υπ.Δ.Τ. για ανάληψη της ευθύνης της απόφασης. 

Σκουμπόπουλος :Αρμόδιο για τη χορήγηση   των αδειών είναι το Δ.Σ. και όχι 
η Δ.Ε. Ο έλεγχος ανήκει στο Σ.Δ.Ο.Ε. και στην Δημ. Αστυνομία. Ας εφαρμόσουμε το 
νέο Π.Δ. που αναλύει τις αρμοδιότητες των φορέων. Εμείς πρέπει να υποδείξουμε τα 
αυτονόητα; Ας αναλάβει ο καθένας την ευθύνη του. 

Ουρσουζίδης :Καλύφθηκα από τον κ. Σκουμπόπουλο. 
Πουλασουχίδης :Με Π.Δ. ανατίθεται ο έλεγχος στη Δημοτική Αστυνομία. Το 

επόμενο διάστημα πιστεύω ότι δεν θα έρθει καμία αίτηση στο Δήμο για ανάλογη 
άδεια, διότι το Σ.Δ.Ο.Ε. μάζεψε όλα αυτά τα μηχ/τα. Να πούμε  τι; Να κάνουν το 
καθήκον τους, το Σ.Δ.Ο.Ε. και η Δημοτική Αστυνομία; Θα πούμε εμείς να πάρει ο 
ενδιαφερόμενος όχι 4 αλλά 2 άδειες; Πρέπει να εφαρμόζεται ο νόμος. Δεν χρειάζεται 
να κάνουμε τίποτα. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων. 
2.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος για εντατικοποίηση ελέγχων σχετικά με τυχόν 
παρατυπίες από την παράνομη χρήση μηχανημάτων που μετατρέπονται από παιχνίδια 
ψυχαγωγίας σε τυχερά. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
«Με αφορμή τα πρόσφατα κρούσματα παράνομου τζόγου, το Δημοτικό 

Συμβούλιο Βέροιας, καλεί το Σ.Δ.Ο.Ε. να εντείνει τους Ελέγχους του σε 
καταστήματα της πόλης μας, για τυχόν παρατυπίες σχετικά με την παράνομη χρήση 
μηχανημάτων που μετατρέπονται από παιχνίδια ψυχαγωγίας σε τυχερά, ώστε να 
προστατευθεί τόσο η έννομος τάξη όσο και τα συμφέροντα των Συμπολιτών μας». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    57/ 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ. Ασλάνογλου Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-2-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


